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OR.0022.125.2021 

 

Protokół Nr 125/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Rypinie 

z dnia 14 kwietnia 2021 r. 

 

 

Osoby uczestniczące: 

Jarosław Sochacki – Starosta Rypiński 

Piotr Czarnecki – Wicestarosta Rypiński 

Monika Kalinowska – Członek Zarządu 

Piotr Makowski – Członek Zarządu 

Paweł Sobierajski - Członek Zarządu 

Joanna Fabiszewska - Skarbnik Powiatu 

Aleksandra Błaszczak - Sekretarz Powiatu 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie: 

a) przyjęcie porządku obrad, 

b) przyjęcie protokołu, 

2. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał, 

3. Omówienie spraw bieżących, 

4. Zakończenie. 

Ad. 1 

Posiedzenie rozpoczął o godzinie 9.00 Przewodniczący Zarządu Powiatu Starosta 

Rypiński Jarosław Sochacki witając zebranych członków oraz wszystkich uczestniczących w 

posiedzeniu. W związku z przeciwdziałaniem zagrożeniom związanych z COVID-19 

posiedzenie Zarządu Powiatu odbyło się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na 

odległość (zdalny tryb obradowania). Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Zarządu nr 124/2021 przyjęto bez uwag. 

 

Ad. 2 

Uchwała Nr 376/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie uchwalenia Regulaminu 

Organizacyjnego Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej Typu Specjalistyczno-

Terapeutycznego w Rypinie. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 

Uchwała Nr 377/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert nr 4/2021 na wykonywanie zadań publicznych Samorządu Powiatu Rypińskiego 

w 2021 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność 

pożytku publicznego. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
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Uchwała Nr 378/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert nr 5/2021 na wykonywanie zadań publicznych Samorządu Powiatu Rypińskiego 

w 2021 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność 

pożytku publicznego. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 

Uchwała Nr 379/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert nr 6/2021 na wykonywanie zadań publicznych Samorządu Powiatu Rypińskiego 

w 2021 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność 

pożytku publicznego. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 

Uchwała Nr 380/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie: powołania komisji 

przetargowej do przygotowania i przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na: Wyposażenie budynku Dziennego Domu Pobytu i Centrum Usług 

Środowiskowych w ramach Projektu Utworzenie i funkcjonowanie Dziennego Domu Pomocy 

oraz Centrum Usług Środowiskowych na terenie powiatu rypińskiego (placówka typu Senior+). 

Wybrano skład osobowy komisji: 

Piotr Czarnecki – Przewodniczący Komisji 

Magdalena Kieruj - Zastępca Przewodniczącego Komisji 

Andrzej Ciborski - Sekretarz Komisji 

Monika Tomaszewska - Członek Komisji 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 

Uchwała Nr 381/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie umorzenia części i 

rozłożenia na raty części należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny. 

 

Pan Paweł Sobierajski był przeciwny, a pozostali Członkowie Zarządu głosowali „za” 

podjęciem uchwały.   

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta. 

 

Ad. 3 

     Starosta zapytał: czy osoby ze Wspólnoty Mieszkaniowej przy ul. Mławska 54 zdają klucze? 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że jeszcze nikt nie zdał kluczy. Trzeba również podpisać 

protokół zdawczo-odbiorczy i spisać liczniki. Mieszkańcy mieli się określić z terminem kiedy 

można się spotkać, ale do tej pory nikt się nie odezwał. Pani Sekretarz powiedziała, że 

uprzedzała, iż do momentu kiedy nie zostaną zdane klucze to Powiat Rypiński nie ponosi 

odpowiedzialności za to co się dzieje w lokalach. Zwłaszcza, że nastąpiło zalanie jednego 

mieszkania. Państwo Watkowscy zalali Państwa Roguskich na dole, ponieważ pozostawili 

niedokręcone zawory od wody. Państwo Roguscy nie mają do powiatu pretensji o zaistniałą 

sytuację i będą wnosić o odszkodowanie z własnego ubezpieczenia. Dopóki nie ma protokołu 

zdawczo-odbiorczego powiat nie bierze odpowiedzialności za to co się dzieje w tych lokalach 
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oraz nie ponosi odpowiedzialności za żadne szkody. To samo dotyczy się rachunków za 

ogrzewanie. Niestety nie jest wiadomo czy zostały zakręcone czy odkręcone grzejniki.   

Pani Skarbnik powiedziała, że pytała Panią Kożuch o rachunek za ogrzewanie i otrzymała 

odpowiedź, że rachunek za ogrzewanie jest taki sam jak zawsze, kiedy wszyscy mieszkali. 

Starosta powiedział, że trzeba wystawić rachunek i w przypadku jeżeli nie zostanie zapłacony 

to wtedy dopiero sądownie trzeba będzie ściągać wszystkie należności. 

Pani Sekretarz powiedziała, że ma nadzieję, iż wszyscy właściciele mieszkań są świadomi, że 

ponoszą odpowiedzialność do momentu zdania kluczy i sporządzenia protokołu zdawczo-

odbiorczego. 

Starosta poinformował, że wszyscy mieszkańcy do końca sierpnia br. muszą się wyprowadzić 

z tych mieszkań.  

Wicestarosta Piotr Czarnecki zapytał: czy Państwo Watkowscy nadal się nie wyprowadzili z 

tego mieszkania. 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że Państwo Watkowscy wyprowadzili się i powiat zorganizował 

transport i pomoc w przeprowadzce. Zarząd Dróg Powiatowych przez dwa dni przewoził 

rzeczy, natomiast Pani Watkowska oświadczyła, że pozostawiała tam tyle drobiazgów i że ta 

przeprowadzka jest ponad jej siły. Powiedziała również, że powiat nie może wywierać na niej 

takiej presji. Sukcesywnie z tygodnia na tydzień umawiano się, że jak zabierze resztę rzeczy to 

zda klucze, natomiast Pan Watkowski przyniósł klucze parę dni temu do Starostwa, ale nie 

zostały one od niego przyjęte, ponieważ należy wejść do tego mieszkania wspólnie i spisać 

protokół oraz licznik z wodą, a także zabezpieczyć zawory od wody itd. W tej sytuacji nie ma 

takiej możliwości, aby klucze zostały przekazane w korytarzu Urzędu. Pani Sekretarz 

powiedziała, że zadzwoniła do Pani Watkowskiej, która powiedziała, że musi się zastanowić 

kiedy będzie jej pasowało i odezwie się we wtorek, niestety się nie odezwała. Trzeba znowu 

dzwonić i domagać się wyznaczenia terminu. Do Pana Kosobudzkiego zostały wykonane dwa 

telefony. Temu Panu bardzo zależało na jak najszybszym podpisaniu aktu notarialnego, bo nie 

chciał ponosić kosztów związanych z tym mieszkaniem. Niestety również do dnia dzisiejszego 

się nie skontaktował, aby zakończyć tą sprawę.  

Pan Piotr Makowski powiedział, że nie rozumie tak nieodpowiedzialnych ludzi i w pełni 

popiera działania Pani Sekretarz.  

Pani Sekretarz powiedziała, że w tym tygodniu będzie się kontaktować z mieszkańcami, aby 

ostatecznie załatwić tą sprawę ze zdaniem kluczy.  

Pani Sekretarz powiedziała, że kolejna sprawa dotyczy przygotowanego protokołu z 

posiedzenia komisji przetargowej na okoliczność otwarcia ofert złożonych w postępowaniu o 

udzieleniu zamówienia publicznego prowadzonego w trybie podstawowym bez 

przeprowadzania negocjacji na realizację następującego zamówienia: Zmiana sposobu 

użytkowania istniejącego budynku gospodarczo-garażowego na budynek Dziennego Domu 

Pobytu tj. remont i adaptacja pomieszczeń na potrzeby DDP i Centrum Usług Środowiskowych 

w ramach projektu utworzenie i funkcjonowanie Dziennego Domu Pomocy oraz Centrum 

Usług Środowiskowych na terenie Powiatu Rypińskiego Placówka Typu „Senior +”. Komisja 

Przetargowa w składzie : 

Paweł Sobierajski - Przewodniczący Komisji 

Łukasz Jędrzejewski - Zastępca Przewodniczącego Komisji  
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Dorota Rumińska - Członek Komisji 

Andrzej Ciborski – Sekretarz Komisji 

Pani Sekretarz poinformowała, że w postępowaniu zostały złożone 4 oferty.  Oferta pierwsza 

wykonujący wspólnie ubiegający się o zamówienie lider DOM Sp. z o.o. Sp. K. ul. Baśniowa 

4/6, 87-800 Włocławek, partner firma FIDEM Budownictwo Joanna Tarnecka, ul. Licealna 

2/16, 87-610 Dobrzyń nad Wisłą, oferta opiewająca na kwotę 977.895,93 zł. Oferta druga 

złożona przez Zakład Budowlano-Produkcyjny WESTERBUD Sp. z o.o. ul. Świerkowa 9,  

87-300 Brodnica. Złożona oferta na kwotę 1.065.611,61 zł. Trzecia oferta złożona przez firmę 

WIKSBUD Sp. z o.o. ul. Okrzei 7, 87-600 Lipno na kwotę 1.397.808,81 zł. Oferta czwarta 

złożona przez Przedsiębiorstwo Handlowo-Usługowe TYMBUD Wojciech Szwech, ul. 

Dębowa 37,  Maszewo Duże, 09-400 Płock. Oferta złożona na kwotę 958.320,56 zł. W związku 

z tym postępowaniem Członkowie Zarządu proszeni są o złożenie podpisów na 

oświadczeniach. Oświadczenie nr 1 dotyczące ewentualnego skazania za przestępstwa 

przeciwko ustawie prawo zamówień publicznych oraz oświadczenie 2 dotyczące, że z żadną z 

wymienionych firm nie łączą stosunki i kontakty wymagające wyłączenia.  

Kolejne pismo jest z Zarządu Dróg Powiatowych. W dniu 30 marca br. firma realizująca 

inwestycję przebudowy i rozbudowy dróg gminnych (ul. Polnej i ul. Cichej) w Rypinie 

zwracała się o wyrażenie opinii w przedmiocie przedstawionej inwestycji. Pismo zostało 

przekazane do Zarządu Dróg Powiatowych w Rypinie. Zarząd Dróg Powiatowych rekomenduje 

wyrażenie pozytywnej opinii w sprawie tej inwestycji.  

Zarząd Powiatu  w Rypinie wyraził pozytywną opinię. 

 

Starosta powiedział, że w dniu wczorajszym tj. 13.04.2021r. odbyło się posiedzenie Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Rypinie w sprawie rozpatrzenia petycji i wniosku 

dotyczących wprowadzenia strefy ciszy na jeziorach. Komisja jednomyślnie nie podjęła 

decyzji, gdyż dwa głosy były „wstrzymujące”, a 5 głosów było „za” wprowadzeniem strefy 

ciszy na Jeziorze Kleszczyńskim i na Jeziorze Dłuskim (Długie). Starosta powiedział, że trzeba 

zorganizować szersze spotkanie z całą Radą i wtedy zostanie określone całościowe podjęcie 

uchwały dotyczącej wszystkich jezior powiatu. Jezioro Urszulewskie jest trochę innym 

jeziorem. W dniu dzisiejszym odbędzie się spotkanie ze Starostą Sierpeckim w tym temacie. 

Zostanie wypracowany ostatecznie pewien schemat jakby to miało wyglądać.  

Starosta poinformował również, że ostatnie dane dotyczące pandemii dla Powiatu Rypińskiego 

są tragiczne, gdyż w ciągu 14 dni jest 17 zgonów. W tej chwili na izolacji przebywa ponad 300 

osób, a codziennie przybywa od 40 do 50 nowych przypadków. Oddział w szpitalu jest 

zapełniony w całości. Trzy łóżka są z respiratorami i dodatkowe łóżko jest z tlenem. Będą 

szczepienia masowe w Powiecie Rypińskim. Szpital węzłowy na tą chwilę zaszczepia ponad 

500 osób tygodniowo. Zostały wysłane pisma do Wojewody i jest decyzja dotycząca 

Przychodni ESKULAP, że tygodniowo będzie tam wykonywanych 1000 szczepień. Jest tam 

zespół, który jest w stanie zaszczepić tylu mieszkańców. Wszystko jest uzależnione czy te 

szczepionki trafią do Powiatu Rypińskiego. Drugi planowany obiekt to jest dawne gimnazjum 

- sala gimnastyczna przy ul. Sportowej, więc tam będzie punkt szczepień, gdyż są tam dwa 

wejścia.  
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Starosta poinformował, że rozpoczęły się prace rozbiórkowe dotyczące Dziennego Domu 

Pobytu. Posadzka jest już wykuta, więc niedługo będą przyłącza wody, kanalizacji, a także 

wykończenia w środku i na zewnątrz.  

Starosta poinformował, że przyjechały już dźwigi i jest rozpoczęty remont w ZS nr 3 budowy 

hali na Piekiełku. Obecnie w Rypinie rozpoczętych jest dużo prac budowlanych. Przy stadionie 

budowana jest Komenda Policji. Miasto już podpisało umowę  na Katolik. Powiat niedługo 

kończy postępowanie do wyłonienia firmy, która pobuduje ZS nr 5, a także do Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej, więc będzie jeden wielki plac budowy w Mieście Rypin. 

Starosta poinformował, że Wojewoda wydał pozytywne dla powiatu odwołanie Pana 

Kostrzewy, więc można zacząć postępowanie i ogłosić przetarg na tę drogę. Trzeba czekać na 

informację w sprawie dofinansowania, bo nie wiadomo jakie dofinansowanie powiat otrzyma 

do jakich dróg. W Gminie Rogowo już trwają prace i niebawem ta droga zostanie 

wyremontowana do miejscowości Rojewo od samego Rogowa wraz z chodnikami. Jest to 

ważna inwestycja również dla powiatu. Powiat Rypiński równoważnie rozkłada inwestycje 

drogowe w każdej gminie. Starosta powiedział, że jeszcze wiele dróg czeka na remont. Jest 

nadzieja, że uda się pozyskać dodatkowe środki na drogę Kupno-Radziki. Zostało przyznane 

350 tyś. zł z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. Został złożony wniosek dotyczący 

ulicy 3 Maja i ulicy Młyńskiej. Na ul. 3 Maja na wysokości przy ul. Malanowskiego jest 

przejście i tak w konsultacji ze szpitalem i zespołem ratowniczym będzie podwyższone 

przejście dla pieszych dla bezpieczeństwa mieszkańców, którzy będą przychodzić do szkoły 

czy szpitala. Przejście będzie doświetlone i podwyższone, a także będą ustawione radary, które 

będą pokazywały z jaką prędkością się jedzie. To samo się tyczy ulicy Młyńskiej. Tylko tam 

nie będzie podwyższenia, ponieważ są już progi zwalniające, ale będzie doświetlenie i radary.  

Pan Paweł Sobierajski powiedział, że chciałby bardzo podziękować za ten próg zwalniający 

przy ul. 3 Maja i takie działania, ponieważ na Zarządach Powiatu kilkukrotnie było o tym 

wspominane.  

Starosta powiedział, że trzeba jeszcze czekać na dofinansowanie od Wojewody. 

Pan Paweł Sobierajski rozumie, że trzeba czekać. Wspomniał jeszcze o ul. Dworcowej, aby też 

przemyśleć lokalizację tych progów zwalniających lub innych rozwiązań, które poprawiłyby 

bezpieczeństwo mieszkańców. Pan Paweł Sobierajski powiedział, że docierają do niego 

niepokojące sygnały z jednostek powiatowych, że brakuje im wsparcia merytorycznego w 

przypadku rozliczania różnego rodzaju projektów, dotacji ze środków zewnętrznych. Pan 

Sobierajski powiedział, że być może to jest sprawa na dłuższą dyskusję, ale w dniu dzisiejszym 

poprosiłby formalnie Pana Starostę, aby się temu tematowi przyjrzał, aby to wyjaśnić. Pan 

Paweł Sobierajski powiedział, że ma nadzieję, iż to nie jest prawda, ponieważ nie wyobraża 

sobie, żeby tak jak słyszał, że pracownicy naszych jednostek chodzili do Urzędu Miasta i pytali 

merytorycznych pracowników o pewne kwestie związane z dotacjami, środkami zewnętrznymi, 

a nie mieli wsparcia w naszych pracownikach. Pan Sobierajski powiedział, że chciał tylko 

zasygnalizować temat i poprosić Pana Starostę o interwencję i o obserwowanie tego tematu, bo 

jeśli faktycznie tak jest to jest to skandaliczne i nie wyobraża sobie, żeby takie sytuacje miały 

miejsce.  

Starosta odpowiedział, że na pewno przyjrzy się temu tematowi jak to wygląda oraz będzie 

spotkanie z kierownikami to też zostanie poruszona ta kwestia, że jest taka informacja. Starosta 
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chciałby, aby jednostki do niego zgłaszały takie zażalenia, wtedy na bieżąco byłyby 

rozwiązywane takie problemy. Jeżeli jest to prawda, to nie powinno to mieć miejsca, żeby w 

sprawie jakichkolwiek dotacji radzić się Urzędu Miasta. Starosta podziękował za sygnał i 

powiedział, że na pewno przyjrzy się temu tematowi.  

Starosta powiedział, że w temacie progów zwalniających to przy ul. Dworcowej jest problem, 

gdyż przyjeżdża pociąg i jest rozładunek dla CEDROBU. Próg zwalniający byłby sporym 

obciążeniem dla tych wielkogabarytowych samochodów. Przy ul. 3 Maja jest jeszcze plan, aby 

wprowadzić wspólnie z Miastem Rypin w następnym roku powiększenie i podwyższenie 

skrzyżowania ulic Willowa-3 Maja. Byłoby to bezpieczne, bo te auta na tej ulicy jeżdżą bardzo 

szybko tym bardziej, że jest to od zakrętu do ul. 11 Listopada. Jest to kilkaset metrów, gdzie są 

urządzane wyścigi. Starosta poinformował, że szpital planuje zrobić płatny parking i jeśli tak 

się stanie to prawdopodobnie galeria „Młyn” również wprowadzi płatny parking dla swoich 

klientów.  

Starosta poprosił żeby zwrócić uwagę i poinformować czy chodniki oraz wszystkie szlaki 

komunikacyjne dla rowerów czy pieszych w powiecie zostały wyczyszczone po zimie, gdyż 

powinny być już przygotowane.  

Starosta przypomniał także o składaniu oświadczeń majątkowych.  

 

 

Ad. 4 

Starosta Rypiński Jarosław Sochacki podziękował za udział w posiedzeniu. W związku z 

wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu Powiatu w Rypinie Starosta Jarosław 

Sochacki zamknął o godz. 10.15 zdalne posiedzenie Zarządu Powiatu w Rypinie w dniu  

14 kwietnia 2021r. Na tym protokół zakończono i podpisano.  

            

 

Starosta Rypiński 

 

            Jarosław Sochacki  
Protokołowała  

Anna Zaborowska                                                                    


